



الخميس 18 فبراير 2015 أولياء الأمور الكرام،،، تحية طيية و بعد،،،

تود مدرسة الامارات الوطنية دعوتكم لحضور معرض الكتاب السنوي المقام في كلاً من مدرسة الابتدائية و رياض الأطفال (في المدخل)، مدرسة البنين (في الساحة المدرسية)، و ذلك من يوم الاثنين الموافق 23 فبراير إلى 2 مارس حيث سيتضمن المعرض كتبا متنوعة بالإضافة إلى أنشطة متعددة.

يمكن لأولياء الأمور و الطلبة و الزوار زيارة المعرض كل يوم من الساعة 8:00 صباحا إلى الساعة 3:00 مساء.

على أولياء الأمور التأكد من وضع نقود أبنائهم في ظرف و كتابة اسم و صف الطالب/ة. في مدرسة البنين و البنات تقع مسؤولية الاحتفاظ وانفاق النقود على الطالب/ة، و في المدرسة الإبتدائية و رياض الأطفال سيتم توجيه الطلبة و الإشراف على عملية شرائهم للكتب من قبل معلمات الفصول.

شاكرين لكم حسن تعاونكم وعلى أمل لقائكم في المعرض.

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

إدارة المدرسة - فرع أبوظبي

Thursday, February 18, 2015

Dear Parents,

Emirates National School – Abu Dhabi City Campus - would like to invite you to the annual School Book Fair which will be taking place at the Primary School's Foyer, Girls School's Playground, and Boys School's Playground from Monday 23 February till 2 March 2015.

The book fair is open to parents, students, as well as guests everyday from 8:00 till 3:00 pm. There will be a variety of books as well as events and activities taking place throughout the week.

<u>Kindly ensure that your child puts his/her money in an envelope with the name and grade.</u> At the Boys' School and Girls' School; the responsibility of the money and spending will be on the student. At the KG and Primary School the homeroom teacher will supervise the students' money and spending.

We look forward to seeing you there!

School Administration – Abu Dhabi City School